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SERWIS INTERNETOWY RADIA KIELCE

Zakończyły się prace nad adaptacją projektu nowego gmachu Filharmonii Świętokrzyskiej,
który  ma  stanąć  w  Kielcach.  Dyrektor  placówki  Jacek  Rogala  zapowiada,  że  przed
rozpoczęciem budowy jego pracownicy chcą zdobyć jeszcze decyzję środowiskową, która
jest wymagana przez Unię Europejską przy niektórych inwestycjach.

Jacek Rogala tłumaczy, że nie wie jeszcze, czy taka decyzja będzie potrzebna do rozpoczęcia
budowy  Międzynarodowego  Centrum  Kultur,  bo  tak  będzie  się  nazywała  siedziba
filharmonii,  ale  woli  się  zabezpieczyć  i  dokument  zdobyć.

Jeśli  okazałoby  się,  że  dokument  jest  konieczny,  a  filharmonia  by  go  nie  miała,  Unia
Europejska  nie  sfinansowałaby  budowy.  Zdaniem Jacka  Rogali  oczekiwanie  na  decyzję
środowiskowa nie wpłynie na przebieg inwestycji.

Pierwszy koncert w Międzynarodowym Centrum Kultur ma się odbyć według planów w 2011
roku. W nowym gmachu znajdą się dwie sale koncertowe. W większej zmieści się pół tysiąca
osób,  a  w  sali  kameralnej  przewidziano  200  miejsc.  W  budynku  znajdzie  się  również
kawiarnia oraz księgarnia muzyczna. Inwestycja ma kosztować 80 mln zł. Większość kwoty
pochodzić ma z funduszy europejskich.


